



藝文性社團



Literature & Art Clubs

以涵養藝術氣息，培育文化技藝為宗旨，
可分為文藝、藝能、劇藝等類型社團。



陶瓷工藝社

書法篆刻研究社

噴泉詩社

師大青年寫作協會

手工藝設計研究社

影像藝術創作社

美食研習社

師大攝影社

愛樂社

動畫漫畫研究社

Petit派緹甜點社

咖啡研習社

橋藝社

象棋社

崑曲研究社

電影藝術研究社

歌仔戲社

布袋戲研習社

角色扮演社

塔羅牌研究社

韓國文化研究社

悠悠琴社

茶藝社

將棋和日本傳統遊戲社

師鉤藝社

Ceramic Club

Calligraphy and Seal Cutting Club

Fountain Poetry Club

Muse Society

Handicraft Club

Imaging Art Club

Food Study Club

Photo Club

Philharmonic Club

Animation & Comic's Study Club

Petitsweet Club

Coffee Study Club

Bridge Club

Chinese Chess Club

Chinese Kun Opera Club

Movie Club

Taiwanese Opera Club

Palm Drama Club

Cosplay Club

Tarot Club

Korean Culture Club

Idyllic Qin Club

Tea Club

Shogi and Japanese Traditional Games Club

Crochet & Art Club

陶瓷工藝社

Ceramic Club



ntnuceric@gmail.com



師大陶藝社【第68屆】

<https://www.facebook.com/>



CeramicClub.NTNU

對製陶有興趣？

希望參與社團活動之餘，還能收藏親手製作的作品嗎？

歡迎加入陶瓷工藝社！

我們有優秀的指導老師以及豐富的設備和材料。

在這裡，你將有機會學習一些生活器皿基本手捏技巧。

還能做出實用又具有個人獨特風格的陶作。

心動就趕快加入陶藝社吧！我們非常期待你的到來！

Have a deep interest in ceramics?

Wish to have your own artwork?

Welcome to join NTNU Ceramic club!

We have excellent teacher and abundant equipment and materials.

By joining us, you stand a chance to learn ceramic techniques, like hand-building for household utensils.

You will also be able to make practical pottery with your own unique style.

If you are interested, come and join us!

We look forward to seeing you.



書法篆刻研究社

Calligraphy and Seal Cutting Club



shidashuzhuan@gmail.com

師大書法篆刻研究社

<https://www.facebook.com/shida-calligraphyandsealcutting>

中華古老精神，國粹的血液。

不會寫書法？害怕自己字醜？別怕！我們走基本教學風，帥氣又幽默的老師會從頭教起，我們也有小天使會陪你一起練字！歡迎你來與我們一起練字！老師會給予你們指導，最好再來個pk刺激血液循環防老！

篆刻就是石頭印章，自己的印章自己刻，想像力就是你的超能力！

每週三晚上，流輪書法以及篆刻兩種課程，還有社遊，帶大家到故宮欣賞書法作品。

我們是一群對書法篆刻有熱誠興趣的人，排除萬難創立書篆社。歡迎各位小大一加入我們溫暖的家庭！

Calligraphy and Seal cutting, and we are providing Calligraphy and Seal cutting classes. Our teacher will teach from begging, so you don't worried about it! The class will hold every Wednesday night, we are looking forward to meeting you then!



噴泉詩社

Fountain Poetry Club



fountainpoem55@gmail.com



臺師大噴泉詩社



<https://www.facebook.com/FountainPoem>

噴泉詩社成立於1967年，宗旨為推廣現代詩歌，同時也為詩歌愛好者打造一個溫暖小窩，在這裡，讀詩、論詩、寫詩就是我們交流的方式：我們每週除了有各式各樣的社課來討論詩與詩人外，還會邀請知名作家或相關產業人士來辦理講座，也會相互討論彼此的作品，讓靈感相互碰撞出火花。更有甚者，我們認為詩歌沒有限制，因此我們還會一起聊音樂、看電影、談學術及話家常。只要你有一點點（或更多）的興趣，我們的詩社大門都為你敞開！

Since 1967, the NTNU Fountain Poetry Club has been a haven for enthusiasts of modern poetry. Here, we passionately read, discuss, and write poetry, fostering a community where creativity flows freely. Our sessions are vibrant with discussions on various poems and poets, and we also host inspiring talks by acclaimed writers and industry experts. But our love for poetry doesn't stop there—we also delve into music, cinema, and academic topics, sharing everyday stories that weave a rich tapestry of experiences. Whether you're a seasoned poet or a curious newcomer, our doors are wide open, ready to welcome you into our warm and dynamic community.



師大青年寫作協會

Muse Society



musesocietyntnu@gmail.com



師大青年寫作協會-Muse紋格鋪



<https://www.facebook.com/ntnumusesociety>

寫作協會是一個以文章寫作、閱讀交流為主要活動的社團，最終目標為推廣師大乃至全國文藝活動，提倡寫作並提升閱讀風氣。不論是優游於文字意象中難以自拔；抑或是為作家燦爛而光芒畢露的風範所懾服，期待能親身向作家交流或提問；甚至認為自身才氣萬丈，知音難尋——這裡將會是最適合你的歸宿！

師大寫協歡迎也期待你們的加入！

This is a place for friends who love writing and reading. We enjoy reading books, the fantastic imagination of literature, and also love to express our deepest thoughts with the beauty of words. If you'd like to exchange your works and writing experiences with friends or explore the mysterious world of literature, welcome to join us!



寫

師大青年
作協會

M u s e 紋 格 鋪

手工藝設計 研究社

Handicraft Club



ntnuhandicraftclub66@gmail.com



師大工藝社 NTNU Handicraft Club



<https://www.facebook.com/ntnuhandicraft/>

在「從無到有」的純粹裡，平凡物件在雙手下都能擁有生命。手工藝設計研究社是一群造物者的聚落，我們用指尖的溫度，重新定義物件的靈魂。

這裡氛圍輕鬆、無基礎友善，不論你是想學習新手工藝，還是渴望在手作中尋找療癒，都能在這裡與夥伴們一同交流、共創美好回憶。歡迎加入我們，開啓這場充滿溫度的造物之旅！

FB粉絲專頁：師大工藝社 NTNU Handicraft Club (@ntnuhandicraft)

IG：臺師大手工藝設計研究社(@ntnuhandicraft)

In the pure essence of creating "something from nothing," any ordinary object can be endowed with life through our hands. NTNU Handicraft Club is a sanctuary for creators, where we use the warmth of our touch to redefine the soul of every object.

We provide a warm, relaxed space for handicraft lovers to share ideas, learn new skills, and create unique handmade gifts without needing any prior experience. Join us today and embark on this magical journey of creation!

Find more information on our Facebook fan page and Instagram: @ntnuhandicraft.



影像藝術 創作社

Imaging Art Club



imagingart2017@gmail.com



師大影像藝術創作社



<https://www.facebook.com/NTNUImagingArtClub>

「影像藝術創作社」透過影像的「獨特性」、「故事性」與「實驗性」，創造出屬於你的創作。

以影像為基礎，擴及美學培養、社會與自我之間關係的觀察，

邀請藝術家、攝影師、藝評人及各領域專業講師，透過靜態的講座與議題討論，刺激對於藝術的思考與自我闡述，以及實踐性的工作坊、社員成果展覽與各類藝術與文化單位參訪交流，期待與你建立出一個與創作、自我對話的空間。

不一定需要有相機，

只要你對創作、當代藝術、展覽與攝影有興趣，歡迎你加入影創社！

(有任何想法，歡迎來看看我們IG：@ntnu_imagingart)

NTNU Imaging Art Club explores the creative potential of image-making through its unique, narrative, and experimental qualities. We focus on connecting aesthetics with personal and social perspectives, encouraging members to develop their own artistic voice.

By hosting talks, workshops, exhibitions, and art visits, we create a space for exploration, reflection, and dialogue—where images become a way to understand both the world and the self.



美食研習社

Food Study Club



ntnucookingclub@gmail.com



師大美食社



<https://www.facebook.com/NTNUcookingclub>

幸福的滋味是甚麼？對我們來說，那就是美食！美食社聚集了一群熱愛美食的人，我們在這裡一起做料理，一起分享美食！不管你有沒有做菜的經驗，只要你對美食有興趣，那就歡迎你加入美食社一起輕鬆學做菜！來到這裡，不只能親手製作料理，還有機會把自己做的東西販售給同學！此外，我們也有交換甜點等有趣活動，讓大家分享自己喜愛的美食！招生名額有限，趕緊加入美食社大家庭吧！

What does happiness feel like? To us, that's tasty food! NTNU cooking club is composed of many people interested in tasty food. We cook together and share together. Whether you have any cooking experience or not, if you're interested in delicious food, just join us and cook together! Coming here, you can not only cook your own dishes, but also have the chance to sell what you make to others! In addition, we also have fun activities like dessert exchanges, where everyone can share the foods they love! Membership is limited, so join us as soon as possible!



師大攝影社

Photo Club



ntnu.photo.club.1958@gmail.com



師大攝影社 NTNU Photo Club



https://www.facebook.com/ntnuphotoclub/?locale=zh_TW

課業 愛情 攝影社

加入師大攝影社，一同探索生活，捕捉美好瞬間，譜寫屬於自己的攝影樂章。我們提供完備的暗房設備，從黑白到彩色，讓你深入體驗底片攝影的樂趣。就算是新手或甚至沒相機，我們都將帶大家從頭打好攝影的基底。

攝影社是一個交流的社群，與志同道合的人們共同探索生活的無限可能。無論你是否對攝影有興趣，或只是想交朋友(很重要)，我們都歡迎你的加入，與我們一起踏上這個旅程，一起拍出精采的大學生活。

Join NTNU Photography Club to explore life, capture moments, and create your own visual stories. Our well-equipped darkroom covers film to printing, enhancing your film photography experience. Novice or camera-less, we guide you from basics to proficiency. A creative hub for photography enthusiasts, we uncover the art's boundless potential. Curious or seeking friends, all are welcome. Capture life's beauty, document time's essence, and craft remarkable photographic art with us.



愛樂社

Philharmonic Club



ntnuphilharmonic15@gmail.com



國立臺灣師範大學愛樂社



<https://www.facebook.com/ntnuphilharmonic>

不聽音樂會睡不著覺、吃不下飯、意識昏鈍且生不如死的愛樂人們，大家好！

愛樂社不限於古典樂，是由一群喜好多元音樂的同好所組成，社員們透過例會時間，分享聆聽多元音樂的心得，理性卻又不失感性地欣賞音樂之美，而不拘泥於艱深的樂理。對多元音樂有興趣，卻又不知道從何開始？抑或想更進一步接觸多元音樂嗎？別猶豫！愛樂社等待你(妳)的加入！

加入本社不需要任何的音樂基礎，只需要一顆寬廣的心和一對愛樂成癡的耳朵！

The NTNU Philharmonic Club is composed of members who have a profound love for classical music. We share our experience every week at the regular meeting time on Wednesday night. Are you afraid of having no background knowledge about classical music? Don't worry about it! The only thing needed is your passion for classical music! Are you interested in classical music? Do you want to know more friends who also love classical music? Come and join The Philharmonic Club! It will be your best choice!



動畫漫畫研究社

Animation & Comic's Study Club



ntnuac28@gmail.com



非正常大學動漫社



<https://www.facebook.com/ntnuac>

師大動漫社是由一個建立在同好會性質的小型社團起家，並且憑藉著社員們傾注在社團的熱情，漸漸地開創出一片天空。無論是動漫欣賞、作畫交流，甚至是近年崛起的**ACG**樂團、舞團等皆為本社主軸。我們希望有更多的**ACG**同好加入本社的行列，在師大拓展一個屬於動漫的世界。

NTNUAC has started from a little club which gathers people who loves Japanese animation and comic. With the efforts made by members, NTNUAC has grown day by day. Animation watching, comic drawing, video game playing, ACG band and the dance group are the main content in NTNUAC. We hope all the ACG fans can join us, expanding a fantasy ACG world in NTNU.



Petit派緹甜點社

Petitsweet Club



petitsweet5th@gmail.com



<https://www.facebook.com/petitsweet2014>

Petit，微小的。

小巧的幸福，是派緹甜點社希望帶給大家的，一種簡單的滿足。

在派緹，你會擁有一群同樣喜愛甜點的夥伴，透過甜點實作課程和各種同歡活動，我們希望能讓甜點的美好散布在師大每一個角落，讓每個社員沉浸在甜蜜之中，洋溢著幸福的笑容。

如果你/妳也對甜點懷抱憧憬，如果你/妳也對甜點充滿熱忱，如果你/妳也擁有甜點夢，那就快快投入派緹的懷抱吧！

At Petit, you would meet friends that love desserts as much as you do, through making the actual sweets by hand and attending all types of special events that we have prepared for you. We wish to let our desserts be known and be spread around each corner of NTNU, so that every member could feel the happiness and show the brightest smile. We wholeheartedly and courteously invite you to join us in this festive. We welcome all of you who have the same passion for desserts!



咖啡研習社

Coffee Study Club



ntnucoffee@gmail.com



師大咖啡



<https://www.facebook.com/ShiDaKaFei>

師大的新鮮人大家好，師大咖啡社今年邁入第27屆了！我們以**La Famille**為主軸，也就是法文的「家」，象徵我們社團是溫馨的大家庭，每次例會都是大家放鬆的好時光。我們將帶領大家認識手沖咖啡、義式濃縮、拉花基礎等課程，帶給你咖啡酸、甜、苦、澀、香的味覺體驗，以及咖啡拉花的視覺藝術饗宴。除了社課外還有週系列擺攤、校外咖啡廳跑店以及社內競賽等豐富有趣的活動，帶給你滿滿的溫馨感，今年限收**25**位社員，額滿為止，等你來報名！

Hello, freshmen of Normal University, Normal University Coffee Club is entering its 27th year this year~ This year, we take La Famille as the main axis, which is the French word for "home", which symbolizes the warm atmosphere of our club.

We will bring you espresso, hand-brewed coffee, latte art and other courses in this semester. You will taste different kind of coffee and get a visual experience in latte art.

In addition, there are also interesting activities such as coffee week, off-campus coffee shop visiting, and competitions in the club, which will bring you a warm feeling in our club! Just come and join us!



橋藝社

Bridge Club



ntnubridgeclub112@gmail.com



師大橋藝社 NTNU Bridge



<https://www.facebook.com/NTNU.Bridge>

想知道簡單的52張撲克牌，如何打出團隊合作的精神與邏輯競技呢？

在名為"橋牌"的世界中

我們社團除了在社團嘉年華與靜態展覽，都會向新生們介紹並推廣橋牌外
還有舉辦師大盃，會邀請台灣各大專院校一同參與競技

此外，還有湯圓杯、寒訓/暑訓等增進牌藝，與培養社員之間的感情

快來我們的粉絲專頁與社團例會，一同了解橋牌的奧秘與樂趣 :D

Want to know how a simple deck of 52 poker cards can foster teamwork, logic, and competitive spirit?

In the world of "Bridge," our club not only introduces and promotes bridge to new members during club carnivals and static exhibitions but also organizes events like the "NTNU Cup," inviting participation from various universities in Taiwan to compete together.

Additionally, we have the "Tangyuan Cup," as well as winter and summer training sessions, to improve card skills and cultivate a strong bond among our members.

Join us at our fan page and club meetings to explore the mysteries and joys of Bridge! :D



崑曲研究社

Chinese Kun Opera Club



ntnukunqu@gmail.com

師大崑曲社

<https://www.facebook.com/pages/%E5%B8>

<https://www.facebook.com/pages/%E5%B8>

<https://www.facebook.com/pages/%E5%B8>

崑曲，乃是中國古典戲曲中最重要的劇種之一；想舊時，欽定雅部，搬演天子名宦前，如今則成為人類文化遺產，可謂淵遠流長。笛聲清越，鶯囀溜圓，在超過一甲子的師大崑曲社，我們一起學習崑曲的表演藝術。大學青春，豈能辜負？只要有一顆熱忱的心，沒有經驗的同學，也能在崑曲社感受典雅華麗的戲曲之美；除此之外，我們更有大小成發與公演，還有更多有趣的活動，歡迎大家一起加入師大崑曲社的行列！

Kun Opera is listed as one of the Masterpieces of the Oral and Intangible Heritage of Humanity, and it was the recreation of the nobles. We learn Kun opera here and enjoy it, and we sincerely invite you to join us!



電影藝術研究社

Movie Club



ntnu.movieclub.contact@gmail.com



師大電影社



<https://www.facebook.com/ntnumovieclub>

「一部好的電影，讓人經歷多一場人生。」

從一部好電影中，我們總是會看見和我們不同的人生，進而發現陌生或不一樣的自己。

而電影最可貴的是，無論生活過得如何，總會有一部電影適合當下的我們看。

這裡的所有人都有著截然不同的人生，卻因為電影在這裡相聚；在這裡你可以看多一些電影、認識多一些人，甚至認識多一些自己。

師大電影社，歡迎你和我們一起看電影、一起尋找更真實的自己。

If there is someone whom you could share scenes of the magnificent world with, would you like to spend your college life with those people?

At NTNU Film Club, we explore, we share the world of films with all movie lovers, experiencing artistic pop culture, sharing ideas toward all kinds of movies.

Welcome to join us, and let's immerse ourselves in the exploration of the mesmerizing film works and gaze in wonder on the screen, enjoying the fleeting moment of life together.



歌仔戲社

Taiwanese Opera Club



ntnutwopera@gmail.com



師大歌仔戲社 NTNU Taiwanese Opera Club



[https://www.facebook.com/ntnutwoperaclub?](https://www.facebook.com/ntnutwoperaclub?mibextid=LQQJ4d)
mibextid=LQQJ4d

一群學生克服萬難，為了傳承並發揚台灣傳統戲曲——歌仔戲，組成師大歌仔戲社。

乘著歷屆學長姐流傳下來的希望，如今終於邁入第 30 屆囉！藉由籌備演出，讓大眾進一步欣賞歌仔戲之美。

平時除了身段和唱腔之訓練和培養，也藉由校內外大小活動及年度公演，讓社員有展演的舞台。

歌仔戲社是個大家庭，也是溫暖小戲班。

讓我們分享彼此的愛好、去廟口戲院看看戲、吃吃喝喝，發揮創意一起維護傳統藝術之美！

歡迎加入我們，讓我們一起享受演戲、看戲的快樂！

To promote our traditional culture and arts--Taiwanese Opera-- students broke through all the difficulties and established NTNU Taiwanese Opera Club. What we have are weekly figure classes and voice training for all the club members. Besides, we hold public performances every year and provide club members opportunities to show their efforts during the year. What's more, people can enjoy the beauty of Taiwanese Opera by performing on the stage or watching a show no matter if they're in a theater or at an outdoor stage. Welcome to join us and share the happiness of learning traditional arts!



布袋戲研習社

Palm Drama Club



ntnupdc@gmail.com



師大布袋戲研習社



<https://linktr.ee/ntnupdc/>

師大布研致力於研習布袋戲相關技術，並推廣、發揚其文化。社團例會課程以布袋戲操偶為主，也有其他特殊例會像是口白、劇本、特效道具、多媒體、舞台場景等等。除了例會外，我們也會邀請業界專家座談，籌備外拍、片廠之旅、出遊等活動。而師大布研每年最重要的活動，就是「年度公演」！由全社成員共同參與、擔綱籌劃及演出我們原創的布袋戲劇，作為社團每年成果展現。我們的課程和活動多元充實，不管你以前有沒有接觸過布袋戲，只要喜歡嘗試新事物，我們都非常歡迎你的加入！！！！

We aim to research, perform and popularize the Puppet Drama, which is called "bu-dai-xi" in Chinese. There are diverse curriculums and events for learning different skills in the club. Our most important event is the annual performance, which is original story written by ourselves and played by all memberships of the club to show our achievements of year. If you would like to learn new things, whether or not you know Puppet Drama before, we sincerely welcome you join us!



角色扮演社

Cosplay Club



cosplay.ntnu@gmail.com



華麗閃亮x台師大角色扮演社x



<https://www.facebook.com/ntnucosplay>

本社為促進cosplay同好之間的交流與學習，增加交友的機會，拓展人際關係以及精進cosplay相關技巧（化妝、縫紉、製作道具等）。並宣導相關禮儀規範，使社員從對於角色扮演有正確的認識，且從其中獲得自信、參與感及成就感。也非常歡迎對cosplay有興趣的你/妳加入我們！

Our purpose is to encourage club members to exchange experiences about cosplay in order to learn from each other. Our members can also seize the chance of making friends that are also cosplay lovers here. We dedicate ourselves to improve skills such as make up, tailoring and props making. We wish that our members can learn about cosplay and gain confidence through attending weekly activities. We sincerely welcome people that are interested in cosplaying to join us!



塔羅牌研究社

Tarot Club



ntnutarot@gmail.com



師大塔羅社-NTNUTarot



<https://www.facebook.com/ntnutarot>

你曾有過對未來擔憂、對現況迷惘，或是對自己感到困惑的時候嗎？

塔羅，或許能夠提供你一些建議。

在這裡，我們從基礎開始——學習牌義、研究牌陣與練習解牌，透過轉譯與討論，發展自己的觀點，理解他人看事情的角度；辦理特殊社課，讓社員探索神秘學的其他領域；每學期也會舉辦週系列與期末聚餐，提供社員一次實戰練習的機會，與一場歡樂溫馨的慶功宴！希望每位社員都能在塔羅社結識朋友，更重要的是，也成為自己的好朋友。不論舊雨新知，我們都非常歡迎你的加入？期待每週二的相見！

Felt lost or unsure of yourself? Perhaps tarot can be your guiding light.

Here, we learn card meanings, study spreads, and practice readings to explore new perspectives by interpreting. Beyond regular classes, we host special workshops on mystical topics. Every semester, we hold Tarot Week for members to gain reading experience and build confidence, wrapping up with a celebration dinner to relax and enjoy great food together.

We hope everyone finds a welcoming community, lasting friendships, and a deeper self-understanding. Whether returning or joining for the first time, you are always welcome. We look forward to seeing you this semester!



韓國文化研究社

Korean Culture Club



ntnuxkcc@gmail.com



korean_ntnu



https://www.instagram.com/korean_ntnu/

不管你是喜歡韓劇、K-POP、韓國美食，還是對韓國文化有興趣，都非常歡迎加入我們！

這學期我們的活動將以韓國文化體驗為主，除了認識韓國文化之外，還會有韓國料理、韓國傳統遊戲、K-POP相關活動，以及韓綜經典的撕名牌等有趣的體驗，讓大家在玩樂中認識韓國文化。

不用擔心不會韓文，沒有基礎也可以參加！如果你想認識新朋友、一起體驗韓國文化，就快來加入韓國文化研究社吧！

Whether you're a fan of K-dramas, K-pop, Korean food, or simply interested in Korean culture, you're more than welcome to join us!

This semester, our club will focus on experiencing Korean culture through a variety of fun activities. From Korean cooking and traditional games to K-pop-themed events and the classic Korean variety show game, name tag ripping, you'll get to explore Korean culture while having fun.

Don't worry if you don't speak Korean—no prior knowledge is required! If you'd like to make new friends and experience Korean culture together, come join the Korean Culture Club. We look forward to seeing you!



悠悠琴社

Idyllic Qin Club



ntnuidyllicqin@gmail.com



悠悠琴社-師大古琴社

[https://www.facebook.com/%E6%82%A0%E6%82%A0%E7%90%B4%E7%A4%BE-](https://www.facebook.com/%E6%82%A0%E6%82%A0%E7%90%B4%E7%A4%BE-%E5%B8%AB%E5%A4%A7%E5%8F%A4%E7%90%B4%E7%A4%BE-103630192405006)



[%E5%B8%AB%E5%A4%A7%E5%8F%A4%E7%90%B4%E7%A4%BE-103630192405006](https://www.facebook.com/%E6%82%A0%E6%82%A0%E7%90%B4%E7%A4%BE-%E5%B8%AB%E5%A4%A7%E5%8F%A4%E7%90%B4%E7%A4%BE-103630192405006)

古琴歷史悠久，與一般表演性樂器不同，除了音樂表現與藝術價值，亦注重琴人底蘊及修養。琴社秉持活潑開放、接納理解的態度，對內使成員養成無執取的悠悠閒適之心鼓絃賞琴，對外讓師大成為古琴文化的沃土之一，使社團與古琴文化悠悠無盡。

只要你對琴有一絲興趣，我們都非常歡迎你的到來！

零基礎完全沒問題！

從理論課，琴藝指導到琴人演講，我們會帶你一步步走進古琴的世界！

快來跟古琴結緣吧！

更多動態請關注**FB悠悠琴社-師大古琴社**

Qin is a unique instrument with a rich history that can be traced to ancient China. It is different from other performative instruments because aside from the musical performance and aesthetic value, the player's morality is also emphasized in the art of playing Qin. Therefore, mastering the art of playing the Qin is more than just mastering the strings of an instrument--you also learn to master the strings of your heart.

What can I expect from the club?

Group Classes, Small Group Instruction, Forum, Salons, etc.

Please feel free to join us if you are interested!

Follow us on FB:悠悠琴社-師大古琴社



茶藝社

Tea Club



ntnu.teaclub@gmail.com

茶藝並不困難，喝茶即是日常。

在這個現代社會中，我們的步調似乎顯得有些快了。

茶藝社，將成為您在這座城市放鬆的一隅。

我們歡迎無論各種程度的人。不論你是第一次的新手、略知一二的愛好者，又或者是精通茶藝的老手，都能在這找到樂趣。我們將會從選茶及簡單沖泡技巧開始，並透過講師的帶領領略東方茶文化的美好，還有多次的輕鬆泡茶的小聚時光等你來喔！

只要你喜歡品茗、聞香，或是想交朋友，又或者只想放鬆心情，茶藝社適合你。

Tea Club believes that tea is not difficult—it is a simple part of everyday life.

In today's fast-paced world, our club offers a peaceful place to slow down, relax, and enjoy the moment.

We welcome everyone, from complete beginners to experienced tea enthusiasts. You'll learn how to choose tea, master basic brewing techniques, and discover the beauty of Eastern tea culture with the guidance of our instructors. We also host casual tea gatherings where members can share tea, make friends, and unwind.

If you enjoy tea, meeting new people, or simply taking a break from your busy life, Tea Club is the perfect place for you.



將棋和日本傳統遊戲社



ntnushogi@gmail.com

Shogi and Japanese Traditional Games Club

大家好，我們是為了從遊戲的角度來接觸日本文化而建立的社團。主要的遊戲有將棋、花札、百人一首、劍玉等等。其中我們特別講究的是將棋，社團裡面有從hardcore到只是把它當作興趣的各種各樣的人。氣氛是很輕鬆的。另外，去年我們實施跟政大日本文化交流，今年也打算辦跟外校的交流活動。如果你對日本文化或棋類遊戲有一點興趣的話，歡迎參加我們！一起享受日本傳統遊戲的樂趣吧！

Hello everyone! Our club was created to help people become familiar with Japanese culture through traditional games. We introduce Japanese traditional games such as Shogi, Hanafuda, Hyakunin Isshu, and Kendama. Our main activity is Shogi. We have all kinds of members, from serious players to casual hobbyists. The club has a relaxed atmosphere, so everyone can enjoy themselves. In addition, we plan to organize an exchange event with other universities this academic year. If you're interested, feel free to join us!



師鉤藝社

Crochet & Art Club



ntnucrochetandart@gmail.com



國立臺灣師範大學師鉤藝社 NTNU Crochet & Art Club



@ntnu_crochetandart

師鉤藝社致力於推廣「鉤織」這門結合創意、耐心與實用性的靜態手作活動，主要透過實體教學，幫助初學者從零開始掌握基本針法，同時提供社員一個能夠相互交流技巧、分享作品、暢談經驗的空間與機會。在學習鉤織的過程當中，不僅能夠培養美感、耐心與專注力，激發創造力與學習動力，更能學會如何欣賞他人優點、接受回饋與持續成長。希望打造出一個溫暖的手作空間，體現參與團體活動的價值。歡迎大家來師鉤藝跟我們一起變すごい！

NTNU Crochet & Art Club is dedicated to promoting crochet, a handicraft that combines imagination, patience, and practicality. We help beginners learn basic skills, while providing a space and opportunities for members to share techniques, creations, and experiences. Members can develop a sense of aesthetics, patience, and concentration; spark creativity and motivation. We aim to foster their ability to appreciate, accept feedback, and continue making progress. We hope members can enjoy crocheting and feel the value of participating in group activities in our club. Let's crochet our way to yarnbelievable fun!

